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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 71 din 09.01.2015 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 09 ianuarie 2015, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 doamna Maloş Adriana, director Şcoala gimnazilă nr. 1 Draxeni, 

 domnul Gavriluţă Mihai, şef Post Poliţie Rebricea. 

 domnul Adomnicăi Ionel, cetăţean al comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SCÂNTEE FĂNICĂ 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 22 din 05.01.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

09 ianuarie 2015, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna decembrie 2014. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes 

local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui. 

3. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de 

dezvoltare a bugetului local, pe anul 2014, din excedentul bugetului local. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de 

invatamant preuniversitar de stat din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 

2015-2016. 

5. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a comunei Rebricea, pe anul 

2014. 

6. Interpelari si raspunsuri. 
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Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2014. 

- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2014. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2014. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul primar spune că se vor emite norme la Legea învăţămantului, unde se va plati 

naveta altfel si spune ca se vor plati si persoanele auxiliare din invatamant. 

 Doamna director Malos Adriana spune ca si in momentul de fata se platesc persoanele 

auxiliare si poate este vorba de personalul nedidactic si necalificat. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna decembrie 2014. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului viceprimar, Zaharia Petrea pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau 

de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 

416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

-  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 
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Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2014, din 

excedentul bugetului local. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acoperirea definitiva a deficitului 

sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2014, din excedentul bugetului local. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acoperirea definitiva a 

deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2014, din excedentul bugetului 

local. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2014, din 

excedentul bugetului local. 

   

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2015-2016. 
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 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii Retelei 

scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul scolar 2015-2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2015-2016. 

 

 DISCUŢII: 

 Domnul primar intreaba pe doamna director de ce nu a schimbat denumirea scolii. 

 Doamna director spune ca nu s-a putut, dar va avea aceasta problema in vedere in viitor. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca avand titlul de scoala europeana, denumirea nu se 

poate schimba. 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta Raportul privind starea economică, socială şi de 

mediu a comunei Rebricea, pe anul 2014. 
 

DISCUTII: 

 Domnul primar spune ca lauda activitatea domnilor Ciubotaru Andrian si Mihăilă Neculai 

desfasurata pe durata codului galben de la sfarsitul anului 2014 si le multumeste in acest sens. De 

asemenea domnul Ciubotaru solicita si o marire de salariu, prin acordarea sporului de interventie de 

30%, problema care s-a rezolvat momentan, nu prin acordarea acestuia, ci prin includerea domnului 

Ciubotaru în echipa de proiect unde i-au fost acordate clase de salarizare pentru a suplini diferenta. 

 

6. Interpelari si raspunsuri. 

 

6.1. Domnul primar spune ca in decembrie cetatenii au sunat la Radio Iasi, fiindca 

ramasesera inzapeziti la Draxeni si ca nu ajunge primarul sa-i deszapezeasca. 

Domnul consilier Nicu Doru spune ca nu trebuie luata in seama orice problema si ca 

trebuie sa ne ingrijoram atunci cand sunt probleme serioase si nu atunci cand suna oricine. 

6.2. Domnul primar spune ca S.C. Condmag ramane fara teren in vederea depozitarii 

utilajelor si vine in fata Consiliului local cu o cerere pentru concesionarea unui teren in 

suprafata de 4000 mp in spatele Haltei CFR Ratesu-Cuzei, pe o perioada de 8 luni. Mai 

precizeaza ca au lucrari si spre Ungheni si la Grajduri, dar Ocolul Silvic de acolo refuza 

sa le concesioneze. 

Domnul consilier Scantee Fanica intreaba daca acestia nu pot face o lucrare pentru 

racordarea la gaze a comunei, iar din valoarea acesteia sa scada chiria pe care a datora-o 

Consiliului local. 

Domnul primar raspunde ca va vorbi in acest sens si se va rezolva problema pentru 

satul Ratesu-Cuzei. 
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Domnul primar supune atentiei Consiliului incasarea concesiunii sub forma de 

sponsorizare din partea Asociatiei Sportive Viitorul Rebricea si propune suma de 500-

600 lei/luna. 

6.3. Domnul primar aduce la cunostinta domnilor consilieri o cerere a domnului Rusu 

Gheorghita prin care solicita acordarea unui ajutor de inmormantare.  

Domnul consilier Vatavu spune ca acesta este pensionar si ca primeste acest ajutor 

de la Casa de Pensii si ca trebuie respinsa aceasta cerere. 

6.4. Domnul primar aduce la cunostinta domnilor consilieri o solicitare a domnului 

Arnautu Vasile prin care doreste inchirierea Scolii vechi de la Tufesti in vederea 

organizarii unei cumătrii.  

Domnul consilier Vatavu spune ca școala trebuie tencuită și ca trebuie puse geamuri. 

Domnul primar intreaba daca i se respinge sau nu cererea, iar domnii consilieri spun 

ca daca ii convin conditiile, cererea se aproba. 

6.5. Domnul consilier Nicu Doru intreaba in ce stare se afla autobuzul. 

Domnul consilier Mihăilă Neculai spune ca acesta se afla la Craciunesti întrucât nu 

se poate circula decât pe un sens. 

Domnul consilier Nantu spune ca se poate circula pe șosea la Rateșu-Cuzei. 

6.6. Domnul primar spune ca in anul 2013 s-a ridicat dreptul de folosinta pe terenul ce i-

a fost concesionat domnului Adomnicai Ionel si intreaba cum sa rezolvam problema 

intrucat acesta a construit pe acest teren.  

In cadrul Consiliului local i s-a facut dovada ca acesta a primit hotararea Consiliului 

prin care i s-a retras dreptul de folosinta. 

Domnul consilier Nicu Doru spune ca problema trebuie rezolvata acum pentru a nu 

mai da curs unor astfel de situatii. 

Domnul primar ii pune in vedere acestuia sistarea lucrarilor pentru ca 

compartimentul de urbanism sa clarifice problema. 

6.7. Domnul primar il intreaba pe domnul viceprimar daca isi mentine demisia in 

continuare pentru a sti ce sa hotarasca in cadrul sedintei de partid. 

Domnul viceprimar spune ca isi mentine demisia si ca nu mai vrea acesta functie. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 30 ianuarie 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarilor la Actul Constitutiv si la 

Statut, ca urmare, a primirii unor noi membri asociati, a majorarii patrimoniului si a 

stabilirii cuantumului cotizatiei anuale, a Hotărârii de Guvern nr. 742 din 10 septembrie 

2014, privind modificarea anexelor nr. 2 și 4 la Hotărârea de Guvern nr.855 din 13 august 

2008 pentru aprobarea actului constitutiv-cadru şi a statutului - cadru ale asociaţiilor de 

dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile de utilităţi publice, precum și 

aprobarea modificărilor și completarilor ulterioare, la Asociaţia pentru dezvoltare 

intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti judetul Vaslui, la care judeţul Vaslui este 

membru asociat. 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinantarii proiectului ,,Asistenta tehnica 

pentru pregatirea aplicatiei de finantare si a documentelor de atribuire pentru ,,Proiectul 



 6 

regional de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata din Judetul Vaslui in perioada 

2014-2020”. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor 

ajutoare de urgenta. 

 4.  Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” 

- comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2014. 

 5. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

 6. Proiect de hotarare privind atribuirea in folosinta gratuita a unui teren apartinand 

domeniului public al comunei Rebricea, in suprafata de 5 mp situat pe raza satului Rebricea, 

comuna Rebricea catre E-ON Moldova Distributie S.A. pe durata existenței obiectivului. 

 7. Proiect de hotarare privind incetarea mandatului de viceprimar al comunei Rebricea 

al domnului Zaharia Petrea inainte de termen, ca urmare a demisiei din aceasta functie. 

 8. Raport de activitate a viceprimarului comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 9. Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta pe anul 2014. 

 10. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

            Consilier, Scântee Fănică                                                Sârcu Geanina – Elena  


